

國立臺灣科技大學企業管理學系博士班論文計畫規定

Dissertation Regulations for Doctoral Program Department of Business Administration National Taiwan University of Science and Technology

98年3月19日系務會議決議通過

Department of Finance meeting resolution 2009/3/19

Department of Finance Meeting, March 19th, 2009

- 一、博士研究生通過資格考後兩年內，必須提出申請論文計畫審核，未經論文計畫審核不得提出論文口試。

Doctoral students must submit the dissertation proposal within two years after passing qualifying examinations. Doctoral students cannot apply the final oral defense until the approval of dissertation proposal.

- 二、論文審查委員由指導教授及校內外委員至少三人組成，由指導教授提出建議名單後進行聘任。

A doctoral student's dissertation committee should be formed with the student's advisor and two faculties recommended by the student's advisor either from NTUST or other universities.

- 三、博士候選人論文計畫應完整提出具體的研究內容。其包含研究動機、研究目的、文獻與假設推論、研究設計與分析、理論與實務意涵、研究限制與未來研究方向、結論及參考資料等，向審查委員公開說明。

A doctoral dissertation proposal should be publicly presented to the committee members. A doctoral dissertation proposal should be composed with research motive and purposes, literature review, theory and hypotheses development, research design and analysis, theoretical and practical applications, research constraints and future research suggestions, conclusion, and references.

- 四、博士候選人論文計畫審核，本系補助審查委員每人每次壹仟元整論文口試費。

The department will grant committee members NT\$1,000 per person in each oral examination.

- 五、博士候選人論文計畫審核，須經全體審查委員通過，始得生效。

The doctoral dissertation should be approved by all committee members.

- 六、本規定適用於97學年度第二學期(含)以後通過資格考之博士生。

The regulations are applied to doctoral students who passed qualifying examination after the second semester of year 2008.

- 七、本規定經本系系務會議通過後實施，修正時亦同。本辦法經系務會議通過後自九十學年度第一學期起施行之，其修改亦同。

The regulations are implemented on the approval of the Departmental Affairs Council, same when amended.